
Nytt settefiskanlegg  
I 

Svartdalen 



Fiskekultiveringsarbeid i Asker gjennom tidene 

> Aktiv fiskekultivering siden 1925, den gang med  
Småbrukerskolen. 

 

> Konsesjon for å ta vare på en av landets få 
storørretstammer. 

 

> I 2014 kjøpte Asker kommune bygningsmassen fra NMBU 
som en del av øvre Sem . 

 

> AJFF har stått for driften siden 1980. Årlig driftstilskudd fra 
AK på 85.000,- 

 

> 20- 30 000 ettårige og toårige ørret blir satt ut årlig i vann 
og elver i Asker. 

 

 

 



Dagens anlegg er nedslitt 

Det eldste 

bygget skal 

bevares 





Tenkt plassering av nytt anlegg 



Nytt settefiskanlegg for inspirasjon, læring og 
bevaring.  



Fordeler med nytt anlegg 

> Bevare en god og levedyktig bestand av ulike ørretstammer 
i kommunen. 

> Ett anlegg som tilfredsstiller Mattilsynets krav. 

> Opprettholde konsesjon for stamfisk av laks og sjøørret. 

> Økt fiskeglede, naturopplevelse og tilbud for barn, ungdom 
og voksne. 

> Opplæringsmuligheter i egnede lokaler og med tidsriktige 
utstyr. 

> Åpent uteanlegg med informasjon om naturmangfoldet rundt  
og i Semsvann, vil være en positivt innslag brukere av 
området. 

 

 

 



Status 

> HP 2019: Avsatt 6 mill på investeringsbudsjett for 2019. 

 

> Anlegget ligger innenfor Semsvannet landskapsvernområde 
og Markagrensen. 

 

> Fylkesmannen er forvaltningsmyndighet og må godkjenne 
planene i tillegg til planmyndighetene. FM har vært på 
befaring og er i første omgang positiv til nytt anlegg. 

 

> Etablert dialog mellom AK og AJFF.  

– Investering: Evt samfinansiering. Ekstern prosjektering og 
byggeledelse med kompetanse på lignende anlegg.  

– Drift: Finansieringsmodell – samarbeid AJFF og kommunen. 

 

 


